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Název  Výbor pro informace a média 

Datum konání 29.5.2023 17:00 

Místo konání Zasedací místnost MěÚ 

Diskuse se účastnili 
Krček, Fryblíková, Hermann, Linhart, Migdau, Sedláček, Beránková, 
Hrušková 

Omluveni Bajerová 

Program 
Viz. obsah 
 

Obsah 

 
- Na základě dotazů od p. Hermanna a p. Sedláčka proběhla diskuse ohledně článku 

odvolání ředitele ZŠ. Nebylo přijato žádné usnesení. 
- p. Hrušková na základě námětu od občana přednesla další téma článku ohledně 

ohleduplnosti na cyklostezkách. VIM souhlasí. 
- p. Hermann navrhl, aby se části článků i grafické plakátky ze zpravodaje překlápěly 

na Facebook města. VIM souhlasí. 
- Proběhla diskuse ohledně o stavu plakátovacích ploch. Ty jsou aktuálně 

v neutěšeném stavu, předseda VIM zjistí od OISM cenu nových plakátovacích ploch, 
aby měl výbor představu ohledně finanční náročnosti na výměnu. VIM doporučuje 
stávající plakátovací plochy ponechat, pouze přidat plochu k Penny a u Alberta 
nezřizovat novou plochu, vyčkat a přidat na plánovanou městskou nemovitost. 

- Předseda VIM se také objedná na zasedání KUR ohledně řešení reklamních ploch na 
zastávkách. Dle informací, které máme se tímto KUR již v minulosti zabýval. 

 

Vyhotovil : Krček                                                         Ověřil: Linhart 

Podpis  


